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REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt.  
 

2. Valg af referent 
Morten blev valgt.  
 

3. Referat af bestyrelsesmøder 
a. Format og ekspeditionstid - internt og eksternt  

Følgende aftales: 
Standardskabelon for referat benyttes. Således sikres ensartethed.  
Referenten har 1 uge til at sende udkast af referat ud 
Bestyrelsen har 3 dage til at kommentere 
Referenten har 2 dage til rettelser inkl. version med og uden navne 
Herefter uploades til hjemmesiden (dokument sendes til Morten)  
 

b. Referat af bestyrelsesmødet den 19. februar  
Intet at referere 
 

4. Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen har endnu ikke konstitueret sig med en formand.  
Morten Okholm blev valgt som næstformand.  
Bestyrelsen orienterer Øens Administrationsselskab   
 

5. Opsamling på generalforsamlingen 

a. Biodiversitet på Trekanten 
Et medlem har taget initiativ til at undersøge mulighederne for at øge 
biodiversiteten på Trekanten. Der tages kontakt til naboforeningen, som ejer en del 
af området på trekanten. Det undersøgende arbejde er i god gænge og der meldes 



tilbage på næstkommende generalforsamling.  
 

b. Grønne Nabofælleskaber 
Der er fremset forslag om at der på hjemmesiden linkes til ”Grønne 
Nabofællesskaber”. Grønne Nabofællesskaber er lokale selvorganiserende grupper, 
som hjælper med at accelerere den grønne omstilling rundt omkring i landet med 
flere vilde haver og mere bytteøkonomi.  
Bestyrelsen vedtager at linke til ”Grønne Nabofællesskaber”  
 

c. Information til nye medlemmer i foreningen 
Bestyrelsen arbejder på at få kontaktinformationer fra Øens Administrationsselskab 
på nye beboere i foreningen, så de kan bydes velkommen i form af en e-mail fra 
bestyrelsen og meldes til nyhedsbrevet  
 

6. Parkering  
Det undersøgende arbejde fortsættes med henblik på at få fuld klarhed over de forskellige 
modeller og konsekvenser ved indførsel af parkeringsrestriktioner, herunder erfaringer fra 
naboforeninger mv. Bestyrelsen sigter mod at udarbejde et forslag til behandling på 
generalforsamlingen  
 

7. Trekanten 
a. Ny aftale om vedligeholdelse af Trekanten  

Bestyrelsen arbejder fortsat på en stabil og blivende løsning for at holde fortov og 
rendesten omkring Trekanten fri for ukrudt, blade, grene, affald mv. 
Bestyrelsen undersøger forskellige løsningsmuligheder. 
 

8. Veje 

a. Ukrudtsbekæmpelse i foreningen  
Intet nyt at berette og punktet sættes i bero.  

b. Vejgennemgang 
Intet nyt at berette. Der følges op på punktet ved næste bestyrelsesmøde, hvor 
vejgennemgangen forventeligt er gennemført.  

c. Standardsvar til medlemmer på standard henvendelser; f.eks. overkørsler  
Bestyrelsen udarbejder et standardsvar (PDF-fil) som kan vedhæftes ved svar til 
medlemmer som ønsker at ændre deres overkørsel. Dette standardsvar bliver første 
input til en FAQ (ofte stillede spørgsmål) på hjemmesiden.  

d. Notat om fortove  
Der var en række bemærkninger til notatet, som indarbejdes inden det lægges på 
hjemmesiden. Link til information fra Københavns Kommune sættes også ind.  

e. Snorres henvendelse vedr. skybrudssikring 
Punktet blev drøftet og invitationen til indvielse af de grønne vejbede blev positivt 
modtaget.  
 



9. Økonomi 
Intet af referere  
 

10. Nyt fra nabogrundejerforeninger 
a. Brønshøjgaards Haveby: Renovering af veje 
b. G/F Quinto: Etablering af grønne veje 

Intet at referere.  
 

11. Næste møde - hvornår, vært og referent 
I løbet af august (medio/ultimo). Der koordineres via Doodle.  
 

12. Evt.  
Intet af referere 

 


